
vinden dat dat niet kan. Is het
conform de letter en de geest van de
Mededingingswet dat energiebedrij-
ven hun zakelijke afnemers op deze
wijze kunnen vasthouden? Wat is de
rol van de DTe in dit verband? Welke
lessen moeten hieruit worden
getrokken in de aanloop naar de
vrijmaking van de markt voor de
kleinverbruikers?

Recentelijk ontving ik het bericht
dat veel glastuinders de boot naar de
vrije gasmarkt dreigen te missen,
omdat hun gasmeters niet tijdig
kunnen worden omgebouwd. Dat
kan dus echt niet. Kan de minister
aangeven wat hier aan de hand is en
wat kan worden gedaan om te
zorgen dat deze tuinders daarvan
niet de dupe worden?

Mijn fractie vindt dat er verdere
voortgang moet worden gemaakt
met de windenergie. Met het near
shore windpark voor de kust van
Egmond heeft de minister een goede
keus gemaakt. Er zijn plannen voor
de bouw van windmolens langs de
Afsluitdijk. Zal de regering de
bezwaren van de natuur- en
milieubeweging goed wegen? Die
bezwaren kunnen fundamenteel zijn,
maar kunnen evenzo niet doorslag-
gevend zijn. Wij hebben nog geen
eindconclusie bereikt en vinden dat
een en ander goed moet worden
onderzocht. Wij ondersteunen op
zichzelf de noodzakelijke uitbreiding
van voorzieningen voor windenergie.
Maar die uitbreiding moet wel goed
doordacht zijn.

Ten slotte zeg ik nog iets over de
kerncentrale Borssele. Mede gelet op
de werkgelegenheidseffecten wil ik
nog eens herhalen dat mijn fractie
vindt dat Borssele zijn normale
economische levensduur moet
kunnen uitdienen. Daarbij komt nog
dat bij sluiting van de kerncentrale
de nodige kennis verloren gaat. Wij
constateren helaas dat er een
dermate groot maatschappelijk taboe
op dit dossier ligt dat een echt
realistische discussie welhaast
onmogelijk is. Voor een grondige
bezinning is het echter nog niet te
laat. Wij nodigen de regering daar
gaarne toe uit.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

De voorzitter: Morgen in de loop
van de dag zal de regering antwoor-
den.

De vergadering wordt van 14.05 uur
tot 14.50 uur geschorst.
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Verburg.

Mevrouw Verburg (CDA): Voorzitter.
Vanmorgen stond in de Volkskrant
het bericht dat premier Kok een brief
heeft gestuurd aan de heer Ver-
meend. In die brief werd de heer
Vermeend gemaand om vooral te
wachten op de nieuwe berekeningen
van het Centraal planbureau alvorens
te overleggen en verwachtingen uit
te spreken over de economische
ontwikkelingen na 11 september.
Hierbij verzoek ik het kabinet om een
afschrift van deze brief aan de Kamer
te sturen.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik weet dat u nog een
verzoek wilt doen, mevrouw Verburg.

Mevrouw Verburg (CDA): Dat klopt
voorzitter, dank u. Gisteravond heeft
minister Herfkens in een debat in De
Rode Hoed haar opvattingen geuit
over biotechnologie in relatie tot
internationale samenwerking, in het
bijzonder over genetische modifica-
tie. Kan de minister in een brief aan
de Kamer haar standpunt nog een
keer helder uiteenzetten? Kan zij in
die brief ingaan op de manier
waarop zij haar opvattingen wil
neerzetten in de dialoog met landen
en partners waarmee op het gebied
van ontwikkelingssamenwerking
wordt samengewerkt?

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de

vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wet

luchtvaart inzake de inrichting
en het gebruik van de luchtha-
ven Schiphol (27603), en van:
- de motie-Van Gijzel over verbete-
ring van kwaliteit van de leef-
omgeving (27603, nr. 33);
- de motie-Rosenmöller over de
Oostbaan (27603, nr. 34);
- de motie-Rosenmöller over een
TAEG-norm (27603, nr. 35);
- de motie-Rosenmöller over
vermindering van het aantal ernstig
gehinderden (27603, nr. 36).

(Zie wetgevingsoverleg van 8
oktober 2001.)

De voorzitter: Wij hebben voor deze
plenaire afronding spreektijden
afgesproken. Het is niet de gewoonte
om bij een plenaire afronding een
tweede termijn te houden. In dit
geval kan ik mij evenwel voorstellen
dat er een termijn wordt gehouden,
dat de minister daarop antwoordt en
dat er daarna gelegenheid wordt
geboden voor het indienen van
moties of voor het afleggen van een
stemverklaring die niet langer dan
een of twee minuten duurt.

De algemene beraadslaging wordt
geopend.
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De heer Van Walsem (D66):
Voorzitter. Wij hebben vorige week
maandag in het wetgevingsoverleg
gesproken over de Luchtvaartwet.
Daarbij ging het met name om de
gelijkwaardige vertaling van de PKB
in het wetsvoorstel. Ik heb daarover
gezegd dat die vertaling niet alleen
gelijkwaardig, maar ook geloofwaar-
dig moet zijn. Als betrokkenen, zowel
bewoners als milieuorganisaties, van
mening zijn dat de vertaling naar het
voorstel op een aantal onderdelen
niet gelijkwaardig is, dan speelt het
punt van de perceptie. Het is
buitengewoon belangrijk dat de
politiek geloofwaardig overkomt en
daarbij is de perceptie zeker aan de
orde.

Mijn fractie is van mening dat het
wetsvoorstel op een aantal punten
niet gelijkwaardig is aan de PKB. Het
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